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Aan de gemeenteraad van Medemblik

8 mei 2023
Bijlage: onderzoeksopzet 

Geachte leden van de gemeenteraad,

Naar aanleiding van een beleidsevaluatie in 2019 actualiseerde de gemeente Medemblik in 2021 de 
beleidsregels met betrekking tot de huisvesting van buitenlandse werknemers. De beleidsregels 
konden daarbij op een vrij grote belangstelling van zowel raadsleden als inwoners rekenen. 

In opdracht van de provincie Noord-Holland werd eind 2022 een onderzoek opgeleverd om mogelijke 
locaties in beeld te brengen om de toenemende stroom van buitenlandse werknemers te huisvesten. 
Eerder gaf de provincie opdracht om de gegevens over arbeidsmigranten in Noord-Holland Noord te 
actualiseren voor de periode 2010 tot en met 2020.

Hoewel deze onderzoeken het totaal aan arbeidsmigranten en de mogelijke voorkeurszoekgebieden 
voor 3.000 logiesplekken in beeld brengen, gaan de onderzoeken niet in op de manier waarop de 
gemeentelijke beleidsregels worden uitgevoerd en de manier waarop de gemeente acteert in het 
netwerk dat zich richt op de huisvesting van arbeidsmigranten. De onderzoeken gaan tevens niet in op 
de doeltreffendheid van het gevoerde gemeentelijk beleid. Gelet op de politieke belangstelling voor 
dit onderwerp en het belang van een goed inzicht in de doeltreffendheid van gemeentelijk beleid met 
betrekking tot de huisvesting van buitenlandse werknemers, is de huisvesting van arbeidsmigranten 
een relevant object van onderzoek voor de rekenkamercommissie. 

De rekenkamercommissie heeft daarom besloten een onderzoek uit te voeren naar de manier waarop 
het gemeentelijk beleid met betrekking tot de huisvesting van arbeidsmigranten wordt uitgevoerd en 
naar de doeltreffendheid van dat beleid. Bijgevoegd treft u ter informatie de onderzoeksopzet aan, die 
zowel op de gemeente Opmeer als op de gemeente Medemblik is gericht. Wij maken voor de 
gemeenten Medemblik en Opmeer elk een eigen rapportage. De rekenkamercommissie voert het 
onderzoek zelf uit en verwacht u de rapportage rond het einde van dit jaar aan te kunnen bieden. 

Vanzelfsprekend hebben wij ook het College een afschrift van de onderzoeksopzet gestuurd en hebben 
wij contact opgenomen met de gemeentesecretaris om een contactpersoon binnen de organisaties te 
vragen, zodat de communicatie tussen de rekenkamercommissie en de ambtelijke organisatie vlot kan 
verlopen.

Met vriendelijke groet, 

I. Makelaar

voorzitter

namens deze,

R. Anderson

secretaris-onderzoeker


